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Kővér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbel i
kérdést kívánok intézni a Vidékfejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a
tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Hol marad a Fidesz által oly sokszor beígért elszámoltatás a szocialista holdudvar által
széthordott Bábolna Zrt . ügyében?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Hazánk az úgynevezett rendszerváltás óta elszenvedett legnagyobb veszteségei a vol t
állami tulajdonban lévő üzemkehez kötődnek. Az ügyet ismerők számára Bábolna esete
állatorvosi lóként mutatja, hogy hogyan privatizálták ki a nemzeti vagyont profithajhász ,
spekuláns körök saját maguk részére . Ehhez a tettűkhőz hathatós politikai támogatást kaptak,
így végeredményben a magyar emberek kisemmizői pont azok lettek, akiket az emberek
szavazatukkal kormányra emeltek . Mintha ez még nem lenne elég, több tízmilliárd forintnyi
közpénz is eltűnt csak a Bábolna Zrt. „megmentése” közben .

Tisztelt Miniszter Úr! Ellenzékben még Önök is nagyon hangosan tudták követelni ,
többek között Bábolna esetében is az elszámoltatást, azonban kormányra kerűlésűk óta eltelt 3
évben ebben az ügyben sem léptek el őre. A környéken élők kőrében több történet is kering a
szocialista-fideszes politikai és gazdasági összefonódásról, ami akadályozza az ügy gyors é s
megnyugtató rendezését. Önök az elmaradt számonkéréssel igazolják ezeket a felvetéseket .

Ezért kérdezem Tisztelt Miniszter Urat : Hol marad a Fidesz által oly sokszor beígért
elszámoltatás a szocialista holdudvar által széthordott Bábolna Zrt . űgyében?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2013. február 15 .
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